
 

 

 
Aan: College van B&W Barneveld 
 
Betreft: Schriftelijke vragen fietspad Bloemendal 
Barneveld, 14 juni 2023 
 
Geacht college, 
 
Namens de fractie van de ChristenUnie stellen we op grond van artikel 42 van de 
organisatieverordening van de gemeenteraad vragen over het fietspad langs het Oosterbos bij 
nieuwbouwwijk Bloemendal. 
 
Vorig jaar schreef het college een financieringsvoorstel voor de aanleg van een fietspad, 
waardoor Bloemendal beter ontsloten kon worden. Dit fietspad zal tussen het Oosterbos en 
sportvereniging MHCB komen te liggen. Dit voorstel werd aangenomen in de 
gemeenteraadsvergadering van september 2022 en daarmee was de verwachting dat dit 
fietspad ook snel gerealiseerd zou worden. Helaas is dit nog niet het geval en in de praktijk blijkt 
het een belangrijke toevoeging voor de verkeersveiligheid in en rondom de wijk. 
 
In het collegevoorstel kwam de relevantie van het fietspad al goed naar voren. Ook in de praktijk 
blijkt het fietspad een absolute noodzaak en verrijking voor de ontsluiting van de wijk. 
Momenteel fietsen veel kinderen en ouders via de Nijkerkerweg of de Nieuw Burgelaarseweg en 
de Thorbeckelaan ’s ochtends naar school. Dit zorgt voor veel overstekend verkeer op de 
Thorbeckelaan, waaronder op een zeer drukke oversteek bij de rotonde ter hoogte van het 
hulpverleningscentrum. Deze locatie ligt ook nog eens buiten de bebouwde kom. Het fietspad 
langs het Oosterbos moet er wat ons betreft snel komen. Zeker in de wintermaanden zal dit voor 
gevaarlijke situaties zorgen. De eerste meters van het fietspad liggen er al en zijn ook 
veelbelovend (zie foto in de bijlage). 
 
Daarom stellen we over bovenstaande constateringen de volgende vragen: 
- Wat is de huidige planning voor het daadwerkelijk realiseren van dit fietspad? 
-Is het college bereid om alles op alles te zetten om dit fietspad zeker voor de wintermaanden 
(voor november 2023)  aan te leggen? 
-Als het niet lukt om dit fietspad voor de wintermaanden aan te leggen, is het college dan bereid 

dit fietspad in tijdelijkheid aan te leggen middels bijv. vloerplaten (beton en/of gerecycled 
kabelgranulaat)?  
-In hoeverre ziet het college mogelijkheid om sowieso voor de korte termijn een tijdelijk fietspad 
aan te leggen middels bijv. vloerplaten (beton en/of gerecycled kabelgranulaat). 
-Welke andere verbeteringen ziet het college nog om ook de actuele situatie (zonder het 
beoogde fietspad) m.b.t. de verkeersveiligheid te verbeteren en Bloemendal beter te ontsluiten 
voor met name het schoolgaand verkeer? Bent u bereid deze verbeteringen te realiseren voor de 
termijn dat het fietspad er nog niet ligt? 
 
Wij zien uit naar uw reactie. 
 
Met vriendelijke groet namens de fractie van de ChristenUnie, 
 
Henk Wiesenekker  



 

 

Bijlage 1: foto huidige situatie beoogde plek fietspad Bloemendal 
 

 


